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bij uw besluitvorming om te komen tot een ondergrondse fietsenstalling bij het centraal station, is 
eveneens besloten om een haalbaarheidstudie uit te voeren naar de herinrichting van de Stationsstraat. 
Dit is een wens van bewoners en ondernemers ter plaatse en is benoemd in de structuurvisie. In deze 
brief informeer ik u over de voortgang van deze studie.   
 
Partners  
De afgelopen periode is samen met ondernemers en bewoners van Wyck en Sint Maartenspoort, 
centrummanagement, provincie Limburg en de Fietsersbond gesproken over de herinrichting. Alle 
mogelijke varianten zijn in kaart gebracht.  
 
Extern bureau  
Een extern bureau zal de varianten bestuderen en gaan toetsen op verkeersveiligheid, weggebruik, kosten 
en de verbetering van de kwaliteit voor Stationsstraat, Stationsplein en Sint Maartenslaan en de stad als 
geheel. Ook de toekomstige route van de bus wordt onderzocht, omdat deze sterk bepalend is voor de 
herinrichting. De studie moet een (door de meerderheid) gedragen voorkeursvariant opleveren. Deze 
variant zal worden voorgelegd aan ons college en uw raad. Ook over de dekking van de kosten moet nog 
worden besloten.  
 
Planning 
Bij voorkeur wordt de herinrichting gelijktijdig met de bouw van de stalling uitgevoerd. De studie moet zijn 
afgerond voor de zomer. Daarna kan besluitvorming plaatsvinden, zodat de voorkeursvariant nader kan 
worden uitgewerkt. Uitvoering kan dan plaatsvinden in de tweede helft van 2017.  
 
Ik hoop u hiermee voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd.     

 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts, 
Wethouder Economie, Mobiliteit en Financiën. 


